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دادستان کل کشور گفت: ایران قربانی مواد مخدر است و میزان مصرف آن نسبت به قبل 40 برابر افزایش یافته است.

دادستان کل کشور:  

به گزارش اسپادانا، حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی دادستان کل کشور در حاشیه دومین نشست مبارزه با مواد مخدر
استان های جنوب و جنوب شرق کشور گفت: ایران معبر ورود مواد مخدر به کشورهای اروپاییست و همچنان با تمام قوا و

نیروی انسانی در خط مقدم مبارزه با مواد مخدر حضور دارد.

وی در ادامه افزود: از زمان حضور کشورهای اروپایی و ناتو به ویژه آمریکایی ها در افغانستان، مواد سنتی به مواد مخدر
صنعتی بسیار خطرناکی تبدیل شده و همچنان میزان مصرف این مواد 40برابر نسبت به قبل افزایش یافته است.

وی در خصوص طرح حذف و تخفیف مجازات اعدام قاچاقچیان مواد مخدر گفت: از مجازات های قاونی مبارزه با مواد مخدر
نه قانونی کاسته شده و نه تخفیفی انجام گرفته است تنها رویکردی که در این خصوص تغییر کرده آیین دادرسی کیفری بوده

که شعب دیوان عالی کشور در این خصوص رسیدگی خواهد کرد.

ریئسی به اقدامات پیشگیرانه در عرصه بین الملل اشاره و تصریح کرد: یکی از اعضای ستاد مبارزه با مواد مخدر وزارت امور
خارجه است که باید یک حوزه معاونت در این عرصه فعال شود تا با کشور های همسایه و اتحادیه اروپا در خصوص مبارزه با

مواد مخدر صحبت های ناگفته ای که ابراز آن ها الزامی است صورت پذیرد.

دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی مبنی بر فیلترینگ تلگرام گفت: قرار است یک شورای عالی نظارت بر فضای مجازی
تشکیل شود که در آن شورا ، تمامی تهدیدات این فضا مطرح و پیگیری خواهد شد.

وی در خصوص پرونده های کلان مواد مخدر در سطح کشور بیان کرد: پرونده های کلان مهمی در شعبات سراسر کشور هم
اکنون مطرح و در حال رسیدگی است و ما برای تشدید مبارزه با این آفت خانمان سوز باید مانع از ورود مواد مخدر از نقاط

مرزی شویم و بیشتر به سمت باندهای فعال در این زمینه حرکت کنیم.

وی اظهار داشت: در ارتباط با پرونده های کلان باید بگویم که پرونده های کلانی در ارتباط با قاچاق مواد مخدر وجود دارد که
عزیزان در بخش های اطلاعاتی در حال پیگیری هستند و ان شاالله طبق قانون پیگیری و مجازات می شوند

رئیسی در پاسخ به سوالی در خصوص جیسون رضاییان گفت: شما میخواهید تمام مسائل اسلام را در یک جلسه بپرسید.

در ارتباط با پرونده های کلان باید بگویم که پرونده های کلانی در ارتباط با قاچاق مواد مخدر وجود دارد که عزیزان در بخش
های اطلاعاتی در حال پیگیری هستند و ان شاءاالله طبق قانون پیگیری شده و به مجازات می رسند.

دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی مبنی بر فیلترینگ تلگرام تصریح کرد: شورای عالی فضای مجازی با حکم رهبری اغاز
به کار کرده که قرار است در اولین جلسه خود در خصوص فیلترینگ تلگرام و تهدیدات فضای مجازی بررسی و پیگیری های

لازم را به عمل آورد.

 

 

Page 1 of 1


